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SKANDICA RY PÖYTÄKIRJA 23/19 
HALLITUKSEN KOKOUS 23/19 
TO 12.12.2019 KLO 13.00 
@Laurikkala, Feeniks 
 
Paikalla: Kamilla Lindqvist (pj.), Vilma Ääri (sihteeri), Veera Puustelli, Maija Vuorio, Saara Naapila 

(poistui ja palasi kohdassa 9), Meri Pulkkinen, Sani Uusitalo, Amanda Grönroos (saapui kohdassa 

6a, poistui kohdassa 8h, palasi kohdassa 9) 

Hallituksen ulkopuoliset jäsenet: Oona Mikkonen, Kaisa Haanpää, Henni Töykkälä, Anton Kultanen  

 

1. Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avaa kokouksen ajassa 13.06.  

 

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Olemme laillisia ja päätösvaltaisia.  

 

3. Esityslistan hyväksyminen 

Hyväksymme esityslistan.  

 

4. Edelliset pöytäkirjat 

Hyväksymme edelliset pöytäkirjat 21-19 ja 22-19. 

 

5. Posti 

SPR:n lehti, ÅST:n kevään mainos, Tervetuloa iZettleen -kirje ja OP:n talletussuojainfo.  

 

6. Ilmoitusasiat 

a. Hallituksen kuulumiset 

Antonilla menee hyvin. Hennilläkin menee hyvin. Kaisa tekee kohta syksyn viimeisen tentin ja on 

huomenna Lucia. Oonalla oli eilen työpaikan pikkujoulut. Saara on ostanut pipon. Amanda on 

menossa sunnuntaina kisoihin. Merillä alkaa huomenna loma. Sani on yllättänyt itsensäkin ja 

selvinnyt kaikista kouluhommista. Maijan elämä hymyilee hetkellisesti. Veeran arki on rullannut 

tällä viikolla hyvin. Vilmalla on enää yksi kotitentti jäljellä. Kamilla tekee kouluhommia joulukuun 

loppuun asti.  

 

 

b. KKL tapaa opiskelijajärjestöt 26.11.  
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Henrik osallistui. Siellä oli keskusteltu mm. kieli-, työ- ja projektiharjoittelusta ja Rekryn roolista 

harjotteiluissa. Yritykset halutaan myös yhteistyökumppaneiksi, ja harjoittelutuesta on 

tiedotettava enemmän. Laitoksen yhteisestä tieto- ja materiaalipankista oli keskusteltu.  

 

c. Viimeinen ehtoollinen 29.11. 

Nam! Oli harmi, kun emme ehtineet saada jälkiruokaa. Kivaa oli kuitenkin! Nerå oli kiva paikka. 

 

d. SkandiSport: Trampolin Park 9.12. 

Paikalla 9 skandia. Pompittiin ja hauskaa oli! 

 

7. Talous 

Danske Bankin tiliä ei ole ehditty sulkea, koska postilakon vuoksi uudet OP:n pankkikortit saapuivat 

vasta viime viikolla. 

 

Tilikarttaan on lisätty kaksi uutta tiliä: vuosijuhlatili ja uusi pankkitili. Hyväksymme 

taloudenhoitajan ehdotuksen. 

 

Korvataan: 

● Vilma Äärille hallituksen viimeinen ehtoollinen 29 e 

● Sani Uusitalolle hallituksen viimeinen ehtoollinen 39,50 e 

● Maija Vuoriolle haalarikastajaisten tarjottava 9,99 e 

● Meri Pulkkiselle myyjäisten kahvi ja maidot 7,57 e + myyjäismeno 5 e 

● Meri Pulkkiselle viimeinen ehtoollinen 39 e 

● Veera Puustellille haalarikastajaisten meno 6,52 e 

● Veera Puustellille viimeinen ehtoollinen 39 e 

● Saara Naapilalle viimeinen ehtoollinen 41 e 

● Amanda Grönroosille viimeinen ehtoollinen 39 e 

 

Tililtä mennyt (Danske Bank): 

● Danske Business -kuukausimaksu 13 e 

 

Tililtä mennyt (Osuuspankki): 

● Palvelumaksut yht. 3,83 e 

 

 

Tilille tullut (OP): 
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● Haalareiden maksu 38,82 e x 12 = 465,84 e 

● Kiipeilymaksu 6 e x 10 = 60 e 

● Haalarimerkkitulo 3 e x 3 + posti 1,50 e = 10,50 e 

● Nordistiristeily-maksutulo 15 e x 3 = 45 e 

● Nordistiristeily-maksutulo 15 e + buffet 26 e x 8 = 328 e 

 

8. Tulevat tapahtumat 

a. Pilttien pikkujoulut 13.12. @Kaffila 

Pukki on löytynyt! Tarjottavat on kunnossa ja ohjelmaa suunniteltu.  

 

b. OPS-suunnittelukokous 13.12. @Macciavelli 

Veera, Henrik ja Kamilla menevät.  

 

c. Oppiaineen joululounas 13.12. @Ravintola Kuori 

Kamilla ja Henrik osallistuvat. 

 

d. Vallanvaihtajaiset  

To 9.1. klo 18. Kamilla varaa tilan. Budjetoimme 20 e. Amanda käy kaupassa. 

 

e. SkandiSport 13.1.2020  

Menemme luistelemaan Parkille tai Kupittaan madolle. Sani ja Kaisa tekevät tapahtuman. 

Tapahtuma julki ma 6.1. 

 

f. Hallitussitsit  

Anglica kyseli, olisiko uusi hallitus kiinnostunut hallitussitseistä. Veera vastaa, että on.  

 

g. Alumni-ilta 20.1.2020 @Turku-sali 

Tapahtuma on pilteille pakollinen. Puhujat on pyydetty. 

Kysymme, voiko Henrik hoitaa tapahtuman juontamisen. Veera julkaisee tapahtuman ke 8.1.  

Budjetoimme 20 e.  

 

h. Nordistiristeily 30.–31.1.2020 

100 ilmoittaunutta! Se on enemmän kuin viime vuonna, ja lisäpaikkojakin tarvittiin! 

Hyttijaot ja muut tiedot lähetetään Siljalle ennen joulua, jos vain mahdollista.  

Pohdimme haalarimerkin kuvaa.  
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9. Tuutorikysely 

Vastauksia 8 kpl. 

● Kaikki kokivat tuutoroinnin tärkeäksi, koska tuutoroinnilla on ollut suuri merkitys 

ryhmäytymisen ja uuden tiedon saamisen kannalta. 

● Kaikki kokivat opiskelun aloittamisen helpommaksi tuutoroinnin avulla. 

● Kaikki saivat riittävästi oleellista tietoa opintojen aloittamisesta.  

 

● Kaikkien mielestä ensimmäisten viikkojen tapahtumia oli sopivasti. 

● Esittelyluennoilla oli vastanneiden mielestä liikaa samaa asiaa. 

● Tärkeimmäksi koettiin vastausten saaminen kysymyksiin, paikkoihin tutustuminen, 

ryhmähengen luominen, toisiin opiskelijoihin tutustuminen ja ohjaus tiedonhaussa. 

● Kaikkien mielestä tuutorit olivat helposti lähestyttäviä. 

● Osa tuutoreista koettiin toisia aktiivisemmaksi.  

● Esittelykirjeestä tykättiin, ja neljä tuutoria koettiin sopivaksi määräksi.  

 

Veera tekee tuutorikyselystä koosteen tuutorointikansioon ja blogiin.  

 

10. Testamentit 

Kaikki vanhat hallituksen jäsenet kirjoittavat pesteistään testamentit. Niihin mainitaan 

saavutukset, onnistumiset, epäonnistumiset, tavoitteet ja kehitysideat. Testamentti kirjoitetaan 

vallanvaihtajaisiin mennessä.  

Perehdytykset pidetään järjestäytymiskokouksen jälkeen, mutta nimenkirjoittajat pitävät jo 

aiemmin.  

 

11. Meta 

● Meri luovuttaa Kiven avaimen Maijalle ja Sani Veeralle.  

● TOPN ry kiittää yhteistyöstä ja toivoo sen jatkuvan. Yhteistyökokous TOPNin kanssa 

pidetään alustavasti alkuvuodesta.  

● Kiitämme myös kaikkia yhteistyökumppaneitamme ja aktiiveitamme kuluneesta vuodesta! 

Kiitämme toisiamme aktiivisesta hallituskaudesta! 

● Kevään myyjäiset sovitaan ensimmäisessä kokouksessa.  

● Amanda oli kouluttautumassa 4.12. taloudenhoitajakoulutuksen kakkososassa, joka koski 

tilinpäätöstä. Koulutus oli erittäin hyödyllinen, ja Amanda sai vastaukset kaikkiin 

kysymyksiinsä.  

● Mietimme, sponsoroimmeko Humanistispeksiä.  

● Uudet hallituksen jäsenet olivat tyytyväisiä TYYn järjestöfoorumiin.  
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12. Seuraava kokous 

Viikolla 3.  

 

13. Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 14.21.  

 
 

 


